
 
Zápis č. 4 

z 4. zasedání Zastupitelstva obce Hradec nad Svitavou, 
konaného dne 26.2.2015 v zasedací místnosti OÚ Hradec nad Svitavou 

 
 
 

Program: 
 

1)  Zahájení 
2)  Zpráva o činnosti rady obce č. 4, 5, 6. 
3)  Nabídka E-AUKCE ing. Ladislava Přichystala z firmy eCENTRE a. s. 
4)  Zpráva kontrolního výboru 
5)  Návrh ceny stočného  na rok 2015 
6)  Volba určeného zastupitele dle stavebního zákona 
7)  Vyjímka ze směrnice č. 1/2012 
8)  Program rozvoje venkova Hradec nad Svitavou pro rok 2015 – 2020 
9)  Třídění kovů, biologicky rozložitelné komunální odpady 
10)  Nabídky pana ing. Petra Ambrože na odkup pozemku p. č. 8245 
11)  Prodej pozemku parc. č. 3350/70 o výměře 106 m2  
12)  Prodej pozemku parc. č. 513/2 o výměře 64 m2  
13)  Prodej pozemku parc. č. 999/4 o výměře 103 m2  
14)  Diskuse  
15)  Závěr  

 
 
 
Začátek: 17.00 hod. 
 
 
Bod 1/ zahájení 
Starosta obce přivítal všechny přítomné a zahájil 4. zasedání Zastupitelstva obce Hradec nad 
Svitavou. 
 
Přítomní zastupitelé dle prezence: Dvořák Radek, Gruberová Eliška, Kabát Jan,  
                                                           Nečas Karel, Pavliš Kamil, Pavlišová Hana, 
                                                           Pospíšil Václav, Rolníková Zdenka, Růžička Zbyněk, 
                                                           Štefka Leoš (17:10), Vařejka Vít, Vařejková Veronika   
 
Omluveni:   Marie Čepičková, Ing. Josef Čepička, Jiří Ehrenberger          
 
Zapisovatelkou pověřena: Stanislava Jonáková 
Dle počtu přítomných zastupitelů starosta konstatuje, že je zastupitelstvo obce 
usnášeníschopné. 
Hlasování: pro – proti – zdržel se    
 
1a) Usnesení 
zastupitelstvo obce schvaluje hlasování veřejné                                                  ( 11– 0 – 0 ) 
 
 



1b) Usnesení 
zastupitelstvo obce schvaluje rozpravu ke každému bodu zvlášť                     ( 11 – 0 – 0 )  
 
1c) Usnesení 
zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení: 
       Hana Pavlišová                                                                                                  ( 11 – 0 – 0 ) 
       Vít Vařejka                                                                                                        ( 11 – 0 – 0 ) 
       Radek Dvořák                                                                                                    ( 11 – 0 – 0 ) 
  
 
 
1d) Usnesení 
zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu:  
       Karel Nečas                                                                                                       ( 11 – 0 – 0 ) 
       Jan Kabát                                                                                                           ( 11 – 0 – 0 ) 
 
 
Zápis z předchozího zastupitelstva byl ověřen a je na obecním úřadě k nahlédnutí. Žádné 
námitky k němu nebyly a je zde u paní zapisovatelky uložen k nahlédnutí. 
Starosta před schválením programu dnešního jednání navrhuje doplnění programu: 
Bod 14) Plán práce FV 
Bod 15) Návrh pana Růžičky 
Bod 16) Diskuse 
Bod 17) Závěr 
Starosta dále navrhuje rozdělit bod 4): 
Bod 4a) zpráva KV 
Bod 4b) plán práce KV  
Starosta navrhuje schválit doplněný program. 
1e) Usnesení 
Zastupitelstvo obce schvaluje doplněný program 4. zasedání Zastupitelstva obce Hradec 
nad Svitavou.                                                                                                           ( 12 – 0 – 0 ) 
 
 
 
Bod 2/ Zpráva o činnosti rady obce č. 4, 5, 6 
Starosta se ptá, má-li někdo něco k radám obce. 
Starosta: zda má někdo dotaz k RO č. 4. 
Pan Kabát: Co se týče webu, je-li stanoven nějaký termín. 
Pan Vařejka: Je to ve fázi, že grafická stránka je hotova. Potřebujeme do toho dát data –    
                      směrnice, vyhlášky. Do tří týdnu by to mělo být. 
Starosta: Chcete-li vidět náhled novy.hradecnadsvitavou.cz. 
 
Starosta: Dotaz k RO č. 5. 
Pan Štefka: bod č. 2,3 –  Voda převzatá k čištění a voda předaná 
Starosta: K bodu 2) to je to, co platíme svitavské čistírně za čištění. Bod 3) je voda, když je  
               třeba v létě menší tlak, tak nám pouštěli vodu ze svitavské vodárny k nám  
              do Hradce. 
                
Starosta: rada č.6 
Pan Kabát: Dotaz k bodu 8) schvalování cenové nabídky na zimní údržbu pro rok 2015, je to  



                   uděláno podle 2. kategorie. Uděláno zjednodušeným výběrovým řízením 
                  na 2 firmy. 
Starosta: Ptal jsem se na to paní Vaněčkové, protože nikdy nemůžeš předpokládat jaká cena  
               tam bude. Právě proto jsme to dělali podle minulých obdobích. 
Pan Kabát: Je to řádově do 100 000,-. 
Starosta: Ano. 
Paní Rolníková: Je to schválený 3.2. a je to na zimní období 2015. Do ledna to měl někdo  
                           jiný? 
Starosta: Do konce prosince to dělal pan Fendrych. Mluvil jsem s ním, ale on už to dělat  
               nechce. Od prosince do půlky ledna jsem sháněl firmu, která by to chtěla dělat. 
               Sehnal jsem dvě firmy, které by to chtěly dělat. Udělalo se výběrové řízení. 
Pan Růžička: bod 9) smlouvy o nájmu na DPS. Smlouvy jsou na dva roky, chtěl bych 
                       dát návrh, abychom v roce 2016 schválili nové nájemné.  
Starosta: Mluvil jsem s p. Čepičkou – DPS je sociální služba obce, která nikdy nebude 
               výdělečná. Na DPS se nesmí sáhnout do roku 2024. Ptal jsem se pana Čepičky 
                jak to vidí s těma nájmy , on mě připomněl, že paní Vaněčková dělala před 
               4 roky kompletní finanční analýzu, rozbor nájmu a na základě které se  
               schvalovalo nájemné.  
Pan Růžička.Dobře, ale bylo by rozumné před koncem smluv, dostat nějaké materiály 
                      a přepočítat nájmy. Jestli by se neměl vytvořit nějaký fond oprav na drobné 
                      opravy. 
Starosta: Zvedali jsme kauci, protože kauce byla ve výši měsíčního nájemného. Po rozhovoru 
               s paní Kuchařovou, jsme zjistili, že tato kauce je nedostatečná, vymaluje se, výměna           
               FABky, oprava dřezu. Domluvili jsme se, že zvýšíme kauci na 10 000,- Kč. 
               Kdokoli ze zastupitelů přijde za paní Kuchařovou, ta ho provede DPS a dá mu  
               veškeré údaje o DPS. 
Pan Štefka: Před čtyřmi roky se udělala finanční analýza, teď jsou další dva roky, myslím,  
                   že není od věci se na to podívat. 
Starosta: Budeme se s tím počítat, že by se v půlce roku 2016 přezkoumaly smlouvy  
               o nájmu v DPS. 
 
2) Usnesení 
Zprávy o činnosti rad obce bere zastupitelstvo obce na vědomí.             ( 12 – 0 – 0 ) 
 
 
Bod 3) Nabídka E-AUKCE ing. Ladislava Přichystala z firmy eCENTRE a. s. 
Starosta: Pan inženýr Ladislav Přichystal měl přijít na dnešní zasedání, není tu, neozval se 
               ani se neomluvil.  
Pan Kabát: Já můžu poreferovat, protože jsem jejich klientem. Všechno jednání proběhlo 
                   korektně a seriozně. Já jsem ušetřil i za plyn i elektriku. 
Pan Růžička: Já jsem o nich také četl,  hlavně ty aukce na plyn, čím víc lidí, tím je to  
                     lepší, kdyby se udělala nabídka tady v Hradci. 
Pan Kabát: Tam nezáleží, kolik lidí odsud se přihlásí, samozřejmě je to pro ty lidi výhodnější, 
                   ale je to v rámci celé republiky. 
Starosta: Pro nepřítomnost zástupce E-CENTER vyřazujeme bod z jednání. 
 
3) Usnesení 
ZO vyřazuje bod z jednání pro nepřítomnost zástupce E-CENTER. 
                    
 



 
Bod 4/ Zpráva z kontrolního výboru 
 
4a) zpráva kontrolního výboru 
Pan Kabát: Sešli jsem se v plném počtu. Seznámili jsme se  s legislativou zákona o obcích,  
                   z toho vyplívají kontroly usnesení. Sestavili jsme si plán kontrol usnesení RO a 
                   ZO a projednali usnesení. Kontroly dle rozhodnutí zastupitelstva budou 
                   ukončeny do 30- ti dnů po obdržení podnětu, zpráva bude předána na  
                   následujícím zastupitelstvu. 
                   Prodiskutovali jsme organizační záležitosti. Budeme se scházet operativně podle 
                   podnětů zastupitelstva obce, nejméně však jednou za dva měsíce. 
                    
4a) Usnesení 
Zastupitelstvo obce zápis KV bere na vědomí. 
                                                                                                                             ( 12 – 0 – 0 ) 
4b)  Plán práce kontrolního výboru 
 
4b) Usnesení 
Zastupitelstvo obce schválilo plán práce KV. 
                                                                                                                             ( 12 – 0 – 0 ) 
 
Bod 5/ Návrh ceny stočného na rok 2015 
Starosta: Obdrželi jste kalkulaci stočného. Poprosil jsem pana Vykydala o podrobný  
               komentář. 
Pan Štefka: Bod 1.2./ Pitná voda převzatá + odp. voda předaná k čištění. V komentáři mě tam 
                    uniká ta pitná voda. Co to vlastně znamená. 
Starosta: Toto očíslování v kalkulaci je podle zákona. 
Pan Štefka: V komentáři se hovoří o odpadní vodě, ale co ta pitná. 
Pan Kabát: Bod 1.2. si opravdu trochu protiřečí. Přišel jsem na částku 1 040 000,-, když jsem 
                   vynásobil 14,55 x 5 900 x 12. Ale to 28,89 to nevyšlo. 
Starosta: To je voda jak z Hradce, tak i Radiměře. 
.               My máme smluvní vztah se Svitavami a máme smluvní vztah s Radiměří. Měl tady 
                být pan Vykydal a podat vám k tomu informace, ale onemocněl.  
                Navrhuji cenu stočného neschvalovat a pozvat pana Vykydala na příští  
                zastupitelstvo. 
 
5) Usnesení 
ZO neschvaluje návrh stočného na rok 2015.                                                      ( 12 – 0 – 0 ) 
 
 
Bod 6) Volba určeného zastupitele dle stavebního zákona 
Starosta: Paní Korcová nás na to upozorňovala, že je to zákonná povinnost vztahující se  
               k územnímu plánu. Mluvil jsem s panem Čepičkou, říkal, že tuto funkci by měl 
               dělat starosta nebo místostarosta. 
               Navrhuji pana Karla Nečase. 
 
6) Usnesení 
Zastupitelstvo obce schvaluje pana Karla Nečase jako určeného zastupitele pro 
pořizování změny územního plánu obce Hradec nad Svitavou pro volební období  
2014 – 2018.                                                                                                             ( 12 – 0 – 0 ) 



Bod 7) Výjimka ze směrnice č. 1/2012 
Starosta: Jednání s firmou, která informuje o dotačních titulech, říkala, že by se v létě měl  
              otevřít dotační titul na vodovod, na který čekáme. Máme udělat vyšší stupeň  
              projektové dokumentace k vodovodu. Máme  projektovou dokumentaci na stavební 
             a  územní řízení, teď potřebujeme stavební dokumentaci pro realizaci stavby.  
             Kdybychom dělali výběrové řízení, tak bychom vybrali firmu, která by  
             tu dokumentaci dělala úplně celou. Zeptal jsem se firmy, která nám projektovou  
            dokumentaci dělala, že by to jenom  dodělali co nám chybí . 
             Kdybychom si vzali tuto firmu, po konzultaci s paní Vaněčkovou, kdyby jste mě 
             dali výjimku, že nemusíme dělat nové výběrové řízení na 2. etapu vodovodu  
              a požádat firmu, aby firma dodělala projektovou dokumentaci na realizaci stavby.  
             Tak by obec ušetřila asi 300  000,-  Kč. 
Pan Kabát: Tato informace, je pouze od této firmy? 
Starosta: Ptal jsem se jiné firmy, jestli by použili ten materiál co tady máme. Ale nová firma 
               by dělala projektovou dokumentaci znova od začátku. 
Pan Kabát: Tlačí nás nějak čas, kdybychom udělali standardní výběrové řízení? 
Starosta: 3 – 3,5 měsíce. 
Pan Štefka: Já bych byl pro opatrnější řešení, aby to výběrové řízení proběhlo. 
Starosta: Nevím jak dlouho to bude trvat. Měsíc bude trvat přihlášení, než se to nakreslí? 
                Můžeme to tak udělat, nic nám k tomu nebrání. 
                Jestli máte nějaký návrh, tak ho dejte a dáme hlasovat. 
Pan Štefka: Dávám návrh vyhlásit standardní výběrové řízení. 
Starosta dává hlasovat. 
                
 
 
7) Usnesení 
Zastupitelstvo obce neschvaluje výjimku ve směrnici č. 1/2012 
                                                                                                                             ( 8 – 4 – 0 ) 
 
 
Bod 8) Program rozvoje venkova Hradec nad Svitavou pro rok 2015 – 2020 
Starosta: Musíme udělat nějaký strategický plán rozvoje obce.Přihlíží se k tomu, když se   
               dávají dotace, jestli s tím obec počítala či nikoli. 
Pan Štefka: Stálo by zato dát do zpravodaje informaci, aby se občané vyjádřili. 
Starosta: 16.2. byl za mnou pan Jedlička, že by to potřeboval do konce února maximálně 
                první týden v březnu.  
                Já bych potřeboval, abychom se tady domluvili na nějaké akce, které by se měly 
                dělat v rozmezí pěti let. Můžou tam být i akce, které se ani nemusejí uskutečnit, 
                ale kdyby náhodou se žádala dotace, tak by to byla akce, s kterou obce počítala. 
                 Jde o to, jestli to panu Jedličkovi dáme pozdě, jestli to tam může ještě zařadit,  
                nemusíme pak dostat dotaci. 
Pan Štefka: Varianta je taková, že nějaký seznam akcí je, tak se z toho vyházejí věci, které 
                    jsou již udělané. Do čtrnácti dnů vyjde zpravodaj, dát nějakou lhůtu, pokud bude  
                    mít veřejnost nějaké připomínky, tak je vsunout do seznamu. 
Starosta: Zavolám pana Jedličku, že to nemáme,jestli nám dá 14 dní. 
Paní Rolníková: Přes zpravodaj s tím nepočítejte, že se to stihne. Zatím nemám skoro žádné 
                          příspěvky do zpravodaje, teprve budu kontaktovat lidi, aby dali příspěvky. 
Starosta: Můžou tam být i akce, které nebudou zrealizované, ale musíme tam dát co nejvíc  
 



                akcí. Roky do toho dosadíme.  
Pan Pospíšil: Já bych to udělal bez toho hotové a dal dotaz, jestli to lze ještě doplnit. 
                      Pak by jsme mohli udělat nějakou veřejnou akci, aby se občané vyjádřili. 
Starosta: Já zavolám panu Jedličkovi, když řekne , že to nejde tak svoláme mimořádné 
               zastupitelstvo. Pokud bude muset být svoláno zastupitelstvo, tak to v pondělí 
               pošleme, ale nikdo nebude mít námitky, že to nebylo řádně svoláno. 
 
 
8) Usnesení 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Program rozvoje venkova Hradec nad Svitavou  
pro rok 2015 – 2020                                                                                              ( 12 – 0 – 0) 
 
Bod 9)  Třídění kovů, biologicky rozložitelné komunální odpady 
Starosta: Minulý týden jsme měli schůzku s panem Gestingerem ohledně třídění kovů a 
                biologicky rozložitelných komunálních odpadů. Shodli jsme se na tom, že kovy 
                nebudou takový problém, protože se ještě neví jakým způsobem se to bude svážet. 
                Asi bude pytlovaný svoz jednou za tři měsíce. Pokud by toho bylo víc, tak by byl 
               kontejnerový svoz. Co se týče biologického odpadu mám informace od bývalé 
                paní starostky a byl jsem u jednání se svitavským starostou panem Šimkem.  
               Budeme to vozit do Svitav a oni nám to budou likvidovat, ale pan Gestinger mě 
               vyvedl z omylu. Svitavy na to dostanou dotaci a po dobu pěti let nebudou moc 
               přijímat cizí odpad. Tím vznikl problém, jak to budeme likvidovat. 
               Vendolí a Radiměř mají kapacitu plnou. Mluvil jsem s panem Stejskalem ze  
               Skleného, aby Hradec mohl svážet odpad do Skleného a likvidovat ho tam. 
               Kapacity mají volné, je to možné, veškeré povolení dělá pan Bryška, který bude  
              dělat veškerou evidenci. Biologický odpad se bude dávat do kontejnerů, a pak to 
               vozit likvidovat do Skleného. 
               Přišli jsme jako první. Budeme mít přednostní právo. Budeme tam moct vozit odpad. 
               Neví se kolik ještě obcí bude moct pan Stejskal pojmout. Můj názor je: biologický 
               odpad sbírat do nějakých kontejnerů a vozit k panu Stejskalovi, který nám to bude 
               likvidovat. Když tady byla paní europoslankyně, tak jsme se bavili, že by bylo  
              dobré, kdyby obec pořídila nějaké multifunkční auto, které by přes zimu shrnovalo 
              sníh na chodníků, posypové práce a pak ještě prohrnovalo úzké uličky, které v obci 
              máme. Přes léto by sváželo odpad plus, nějaká nástavby, kterou by se čistily odpadní 
              jímky, takže by to bylo takové multifunkční auto. Já jsem se předběžně ptal, jestli by  
              bylo možné takové auto pořídit, protože do 19.3. jsou vyhlášeny dotace údajně by  
             jsme mohli dosáhnout na toto auto na dotaci, je tam až 90 % dotace. Ne vždy se  
            dosáhne 90 %, ale od 70 – 80 % by jsme mohli získat. Když jsem se ptal, kolik auto  
            stojí, zhruba 1 800 000,- až 2 000 000,- Kč.  
            Dotace jsou do 19. 3. Zítra bych zavolal pánovi, který dotace zařizuje, co to všechno 
            obnáší. Jestli by jsme to stihli a zkusili by jsme zažádat o dotaci na toto multifunkční 
            auto. 
Pan Kabát: Dotace se vztahují třeba i na kontejnery? 
Starosta: Dotace se dostává na biologický odpad, kompostárnu, komunální odpad a na  
               svozové auto s kontejnerem. 
Pan Kabát. Jaká je velikost auta? 
Starosta: Co přišla nabídka od firmy, která nabízí tyto auta, tak  jsou to novější multikáry. 
               Dopředu se dá radlice, za to posypovač, na léto nosič kontejnerů a nosič s vapkou 
               i fekál se tam dá dát. 
Pan Štefka: Mluvil jsem s panem Markem Antošem a mám stejné informace. Zdá se to 



                    nejrozumnější řešení  ta vedlejší obec. Je to blíž než do Svitav. 
Starosta: Některé obce nemají vůbec tušení, co to bude obnášet. Musí to být schválená  
               kompostárna. Odpady se budou evidovat. 
               Domácí kompostárny jsou strašně finančně náročný. 
Pan Dvořák: V některých obcích je rozdávají, je to majetkem obce na pět let, ale vše se musí 
                      evidovat. 
Starosta: Musí být i určité složení kompostu. 
Pan Dvořák: Je to nějak určený, co tam může přijít a co ne? 
Starosta: Je to tam: tráva, určité procento pevné složky. 
Pan Kabát: Měla by se na to schválit vyhláška, například podle vzoru Ministerstva vnitra. 
Starosta: Vyhláška bude ošetřovat likvidaci kovového a biologického odpadu, pak svoláme 
                zastupitelstvo a musí se vyhláška schválit. 
               Tento bod jsem zařadit hlavně kvůli tomu, jestli můžu jednat s panem Stejskalem, že 
               to budeme likvidovat tímto způsobem a jednat s tou firmou na dotace 
               na multifunkční auto. 
 
9) Usnesení 
Zastupitelstvo obce schvaluje způsob třídění kovů a biologicky rozložitelného 
komunálního odpadu.                                                                                 ( 12 – 0 – 0 ) 
 
 
Bod 10) Nabídka pana ing. Petra Ambrože na odkup pozemku p. č. 8245 
Pan Pospíšil:  Jedná se o pozemek parc. č. 8245 o rozloze 6 877 m2 nabídka pana ing. 
                       Petra Ambrože. 21.2. provedla komise pro místní rozvoj šetření na místě a 
                       zjistila, že pozemek se nachází v blízkosti státní silnice, působí rušivým 
                       efektem při současném vytížení. V půli pozemku vede vedení vysokého 
                       napětí, už to je komplikace pro bytovou výstavbu. Z těch to závěrů se komise 
                       domnívá, že bližší význam a využití tohoto pozemku by nebyl a obec by z toho  
                       neměla prospěch. K tomuto pozemku není žádná přístupová cesta. 
 
10) Usnesení 
Zastupitelstvo obce neschvaluje odkup pozemku p.č. 8245 o výměře 6 877 m2 .    
                                                                                                                         ( 11 – 0 – 1 ) 
 
Bod 11) Prodej pozemku parc. č. 3350/70 o výměře 106 m 2 
Pan Pospíšil: Jedná se o pozemek parc. č. 3350/70 žádost manželů Charouzových. 
                      Komise pro místní  rozvoj provedla šetření na místě a zjistila, že se jedná  
                      o pozemek, který není v současnosti oplocen. Žadatelé ho využívají k parkování 
                      vozů. Na místě jsme neshledali žádný problém, který by měl prodeji bránit. 
                      Komise navrhuje schválit prodej pozemku. 
 
11) Usnesení 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku parc. č. 3350/70 o výměře 106 m 2 
manželům Charouzovým, bytem Hradec nad Svitavou čp. 445 za cenu 50,- Kč/m2 bez 
DPH.                                                                                                                 ( 12 – 0 – 0 ) 
 
Bod 12) Prodej pozemk parc. č. 513/2 o výměře 64 m2 
Pan Pospíšil: Jedná se o pozemek parc. č. 513/2 žádost pana Josefa Vařejky a pana Jiřího 
                      Vařejky. Komise pro místní rozvoj provedla šetření na místě. Tady došlo 
                      k chybě. Pozemek byl uveden pod p. č., ale je to stavební pozemek. Ale 



                       takový pozemek s tímto číslem existuje jen jeden, tudíž nelze dojít k záměně 
                       pozemku. 
                      Komise pro místní rozvoj doporučuje pozemek prodat. 
 
12) Usnesení 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku st. č. 513/2 o výměře 64 m2 za cenu 50 
Kč/m2 bez DPH panu Josefu Vařejkovi a panu Jiřímu Vařejkovi, bytem Hradec nad 
Svitavou čp. 240.                                                                                               ( 12 – 0 – 0 ) 
 
Bod 13) Prodej pozemku parc. č. 999/4 o výměře 103 m2 
Pan Pospíšil: Jedná se o pozemek parc. č. 999/7 žádost pana Josefa Vařejky a pan Jiřího 
                      Vařejky. Komise pro místní rozvoj provedla šetření na místě. Parcela je 
                       oplocena a dlouhodobě užívaná.  
                      Komise pro místní rozvoj doporučuje pozemek prodat. 
                       
13) Usnesení 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku parc. č. 999/4 o výměře 103 m2 za cenu 
50,- Kč/m 2 bez DPH panu Josefu Vařejkovi a panu Jiřímu Vařejkovi, bytem Hradec 
nad Svitavou čp. 240.                                                                                            ( 12 – 0 – 0 ) 
 
 
Bod 14) Plán práce FV 
Paní Pavlišová: Finanční výbor se sešel 16.2. Detailně jsme byli seznámeni s majetkem obce, 
                         který byl vykázán v inventarizační sestavě ke konci roku. Kontrolovali jsme 
                         hospodaření obce. Máme v plánu dělat kontrolu roční účetní uzávěrky, 
                         kontrola pokladny OÚ, kontrolu finančního hospodaření ZŠ. FV se bude 
                         scházet podle potřeby nejméně dvakrát do roka. 
 
14) Usnesení 
Zastupitelstvo obce schvaluje plán práce finančního výboru.                         ( 12 – 0 – 0 ) 
 
Bod 15) Žádost pana Růžičky 
Starosta: Počet připojených na kanalizaci dává pan Vykydal do kupy. Děláme seznam, 
                kolik je tady nemovitostí, kolik jich je připojených. Kdo není, obešleme je dopisem, 
                proč nejsou napojeni a jak likvidují odpad. Z toho vznikne seznam v průběhu  
                prvního až druhého týdnu v březnu bude nachystán. 
 
15) Usnesení 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi přednést na příštím zastupitelstvu kompletní 
informace o počtu připojených lidí na kanalizaci.                                            ( 12 – 0 – 0 ) 
 
 
 
Bod 16) Diskuse 
Pan Štefka: Dlouhodobé využívání pozemků. Vracíme se zpět do minulosti a chceme zpětně  
                   nějaké nájemné. 
Starosta: Žádá-li někdo pozemek do nájmu většinou jen za údržbu. 
 
  
                  



Bod 17) Závěr 
Vzhledem k tomu, že se program dnešního zasedání ZO vyčerpal a nikdo již nemá žádné 
připomínky, dotazy nebo návrhy, starosta obce jednání v 19:30 hod ukončil. 
 
 
 
 
 
 
V Hradci nad Svitavou 26.2.2015 
 
 
 
 
Zapsala: Stanislava Jonáková                                          …………………………………. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   
                                    Karel Nečas                                 …………………………………. 
 
 
 
                                    Jan Kabát                                    ………………………………….. 
 
 
 
 
 
……………………………………..                               …………………………………….. 
               Karel Nečas                                                                        Kamil Pavliš 
          místostarosta obce                                                                  starosta obce 
  
 
      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



Závěr  4.zasedání Zastupitelstva obce Hradec nad Svitavou,  
konaného 26. 2. 2015   
 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
1a) Hlasování veřejné. 
1b) Rozprava ke každému bodu zvlášť. 
1c) Návrhovou komisi ve složení: Pavlišová Hana, Vařejka Vít, Dvořák Radek. 
1d) Ověřovatelé zápisu: Nečas Karel, Kabát Jan. 
1e) Doplněný program 4. zasedání ZO. 
4b) plán práce KV 
6)   Pana Karla Nečase jako určeného zastupitele pro pořizování změny územního plánu  
       obce Hradec nad Svitavou pro volební období 2014 – 2018. 
9)    Způsob třídění a likvidaci kovů a biologicky rozložitelných odpadů. 
11)  Prodej pozemku parc. č. 3350/70 o výměře 106 m2 . 
12)  Prodej pozemku st. č. 513/2 o výměře 64 m2. 

13)  Prodej pozemku p. č. 999/4 o výměře 103 m2. 
14)  Plán FV.  

 
 
 
 
V Hradci nad Svitavou dne 26.2.2015 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                     
…………………………………….                                            ………………………………. 
                Karel Nečas                                                                                Kamil Pavliš  
          místostarosta obce                                                                           starosta obce   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 



 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
Zápis č. 4 
 
z 4. zasedání Zastupitelstva obce Hradec nad Svitavou, konaného 
dne 26.2.2015 obsahuje celkem  
 
 
SAMOTNÝ ZÁPIS                                      - 9 LISTŮ 
ZÁVĚR Z PROJEDNÁVANÍ                      - 1 LIST 
NÁVRH VÝSLEDKŮ PROJEDNÁVÁNÍ  - 2 LISTY 
PREZENČNÍ LISTINA                                - 1 LIST  
ZÁZNAM O HLASOVÁNÍ                         - 2 LISTY 
POZVÁNKA NA ZASTUPITELSTVO      - 1 LIST  
SEZNAM LISTIN V ZÁPISE                      - 1 LIST  
 


